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Mötet den 14 juni inleddes, med anledning av den nyvalda styrelsen, med en kort presentation av 

respektive styrelseledamot. Därefter följde ett litterärt anförande som hölls av Anisur Rahman. Han 

läste ur ett översättningsutkast av en av sina böcker.  

 

På mötet diskuterades det kring och utvärderades förbundsstämman. Den goda stämningen 

påtalades, liksom vissa problem kring formalia och presidium. Frågan om hur man ska hantera 

medlemmar som anmäler sig men inte dyker upp dryftades också. 

 

Olika förslag på punkter till augustis strategimöte diskuterades, däribland: 

Svensk boklag 

Artificiell intelligens 

Ljudboksersättning  

Författarfondens framtid 

Kultursamverkansmodellen   

Nordiska jämförelser 

Arbetssätt och förhållande mellan kansli och styrelse  

Internationella frågor  

Språkpolitik  

Biblioteksrådets roll 

 

På mötet avhandlades även kansliets deltagande på EWC-konferens samt olika frågor kring 

”revenue share” och ljudboksföretagen. Frågan om Copyswede sköts på framtiden.  
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